
Zápis ze společného jednání školské komise a školské rady 

14.10. 2024 

 

Přítomni: 

 Jarmila Bařinková, Mgr.  Michal Diviš PhD, Mgr. Hana Kopecká, Tereza Cupalová, Mgr. Kateřina 

Vlasáková, Aleš Mikauš, PhDr. Marie Klusoňová, Mgr. Hana Mikaušová,  

Omluveni: Mgr. Zuzana Hrubá, Ing. Martina Knoppová, Kateřina Pálková  

Program: 

1. Zahájení a seznámení s programem 

2. Výroční zpráva ZŠ za rok 2023/24 a Výroční zpráva o hospodaření rok 2023 

3. Informace pana starosty  

4. Různé 

5. Závěr 

 

1. Na začátku jednání PhDr. Klusoňová informovala přítomné o programu dnešního jednání a 

omluvila nepřítomné kolegyně. 

 

2. Členové školské rady i školské komise dne 7.10.2024 obdrželi v elektronické podobě výroční 

správu školy k prostudování, a proto mohlo být přistoupeno k zodpovězení několika dotazů, 

následně bylo přijato jednomyslně usnesení: 

Školská rada a školská komise schvaluje Výroční zprávu základní školy za školní rok 

2023/2024 i Výroční zprávu o hospodaření za rok 2023     

 

3. Informace pana starosty: 

• převedení finančních prostředků na energie z rozpočtu školy na obec z důvodu 

silnějšího mandátu zřizovatele při vyjednávání podmínek úhrady spotřebované 

energie u dodavatele. 

 

• příprava vypsání konkurzního řízení na pozici ředitele školy na jaře 2025  

 

4. V bodě různé 

• byly diskutovány obecné zkušenosti s využíváním mobilních telefonů v průběhu 

vyučování, případně zákaz jejich používání a možnosti ukotvení takových pravidel ve 

školním řádu školy 

• Mgr. Vlasáková vznesla dotaz na způsob rozdělování dětí do prvních tříd (děti z České 

a děti z Lelekovic). Rozvinula se bohatá diskuse.na základě níž bylo navrženo, aby 

škola při zápisu do 1.tříd nezjišťovala, s kterým kamarádem chce dítě ve třídě být.  

 

5. Závěr – poděkování za účast a ukončení jednání.  

 

Zapsala PhDr. Mgr. Marie Klusoňová 


